
國立高雄餐旅大學 110 學年度入學外籍生、陸生學雜費收費標準 

(100 學年度前已入學之舊生、領有臺灣獎學金之外籍生，仍依原收費標準) 

                                              教育部100年 3月21日臺文字第1000042785號函核定(外籍生) 

                                          教育部102年 8月12日臺教技(四)字第1020121795號函核定(陸生) 

                                   

＊ 研究所(收費類別：文法商管教) 

項目 外籍生(碩博士同) 項目 陸生 

學雜費基數 38,124 學分學雜費 碩士 50,764 

學分費/每學分(每時數) 1,400 博士 52,800 

○修習大學部、教育學程者，學分費另依開課學制班別收費。 

○學雜費減免，以學雜費基數與學分費合計數(或學分學雜費)63%為學費，37%為雜費。 

○休、退學退費比例： 

  1.註冊日(含)之前休、退學者應免繳費。 

  2.註冊日次日起至上課(開學)日之前一日：學雜費基數退還 2/3，學分費及其餘各費全部退還。 

  3.上課(開學)日(含)之後未逾學期 1/3：學雜費基數、學分費及其餘各費退還 2/3。 

  4.上課(開學)日(含)之後逾學期 1/3，未逾學期 2/3：學雜費基數、學分費及其餘各費退還 1/3。 

  5.上課(開學)日(含)之後逾學期 2/3：各項費用均不退還。 

 

＊ 大學部(四技、二技)（收費類別：工藝農） 

項目 外籍生 陸生 

學費 31,253 32,942 

雜費 14,708 15,502 

進修部在職班(學分學雜費) ＊ ＊ 

○全學期均於校外機構實習者，該學期徵收學費全部、雜費五分之四。 

○休、退學退費比例： 

 1.註冊日(含)之前休、退學者應免繳費。 

  2.註冊日之次日起至上課(開學)日之前一日：學費退還 2/3，雜費及其餘各費全部退還。 

  3.上課(開學)日(含)之後未逾學期 1/3：學費、雜費及其餘各費退還 2/3。 

  4.上課(開學)日(含)之後逾學期 1/3，未逾學期 2/3：學費、雜費及其餘各費退還 1/3。 

  5.上課(開學)日(含)之後逾學期 2/3：各項費用均不退還。 

 



National Kaohsiung University of Hospitality and Tourism  

Standard Tuition & Miscellaneous Fees for Enrolled Foreign or Chinese Students for the 

Academic Year of 2021  

(Current students enrolled before 2011 and foreign students who hold Taiwanese 

scholarships are still subject to normal standard fees)  

 

Approved by Directive Tai-Wen-Tze No.1000042785 of the Ministry of Education, dated March 21, 2011(for foreign students) 

Approved by Directive Tai-Jiao-Ji-(4)-Tze No. 1020121795 of the Ministry of Education, dated August 12, 2013 (for Chinese students) 

                                   

＊Postgraduate institutes (fee types: arts / law / business / administration / education)  

Item Foreign students 

(including master and 

doctorate students)  

Item Chinese students  

Base amount of tuition & 

miscellaneous fees  

38,124 Tuition & 

miscellaneous fees 

for academic credits  

Master programs: 

50,764 

Academic credit fee / per 

credit (or per hour)  

1,400 Doctorate programs: 

52,800 

○ Credit fees of students enrolled in educational programs in a university department shall be 

determined by the educational systems and classes involved. 

○ Tuition / miscellaneous fee deductions are based on the sum of the base amount of tuition & 

miscellaneous fees and academic credit fee (or tuition & miscellaneous fees for academic credits). 

Tuition accounts for 63%. Miscellaneous fees account for 37%. 

○ Refund ratio for academic hiatus / withdrawal: 

1. Students applying for academic hiatus / withdrawal before the registration date (inclusive) are 

exempt from paying fee.  

2. From the day after the registration date to the day before the start date of classes (start of semester): 

2/3 of the base amount of tuition & miscellaneous fees are refunded. Academic credit fees and other 

remaining fees are fully refunded. 

3. After the start date of classes (start of semester) date to before reaching 1/3 of the semester’s 

duration: 2/3 of the base amount of tuition & miscellaneous fees, academic credit fees, and other 

remaining fees are refunded.  

4. After reaching 1/3 of the semester’s duration after the start date of classes (start of semester) to 

before reaching 2/3 of the semester’s duration: 1/3 of the base amount of tuition & miscellaneous 

fees, academic credit fees, and other remaining fees are refunded. 

5. After reaching 2/3 of the semester’s duration after the start date of classes (start of semester): no 

fees will be refunded.  

 

＊University departments (4-year / 2-year programs) (fee types: engineering / crafts / 

agriculture)  

Item Foreign students Chinese students 

Tuition 31,253 32,942 

Miscellaneous fees 14,708 15,502 



On-the-job programs of part-time 

departments (tuition & miscellaneous 

fees for academic credits) 

＊ ＊ 

○ Students who are engaged in internships in institutions outside of the University for the entire 

semester shall pay all of their tuition and 80% of their miscellaneous fees for that semester.  

○ Refund ratio for academic hiatus / withdrawal:  

1. Students applying for academic hiatus / withdrawal before the registration date (inclusive) are 

exempt from paying fees.  

2. From the day after the registration date to the day before the start date of classes (start of semester): 

2/3 of tuition are refunded. Miscellaneous fees and other remaining fees are fully refunded. 

3. After the start date of classes (start of semester) date to before reaching 1/3 of the semester’s 

duration: 2/3 of tuition, miscellaneous fees, and other remaining fees are refunded.  

4. After reaching 1/3 of the semester’s duration after the start date of classes (start of semester) to 

before reaching 2/3 of the semester’s duration: 1/3 of tuition, miscellaneous fees, and other 

remaining fees are refunded. 

5. After reaching 2/3 of the semester’s duration after the start date of classes (start of semester): no 

fees will be refunded. 

 

 


